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Som det er fre mgået af de seneste årsberetninger, har vores 
forening ført en tilbagetrukket tilværelse. Det har ikke 
været den hidtidige bestyrelses vilje, det har skortet på, 
men gentagne gange har vores arrangementer haft en 
meget beskeden tilslutning. Derfor har vi fundet tiden inde 
til at lade nye kræfter komme til. Der er nu sket en 
fornyelse af bestyrelsen og efter 13 år på formandsposten 
overlader jeg ansvaret til min efterfølger Ejlif Bruun. 

Niels Johansen. 
 
Som Niels Johansen skriver er der kommet en del nye 
bestyrelsesmedlemmer i foreningen, fordi vi desværre på  

grund af dødsfald har mistet fire dygtige medlemmer af 
bestyrelsen de sidste år. 

Foreningen har nu fået et lokale på Vesløs Skole, som 
vi regner med at ”indvi” i september. Vi udsender girokort 
til alle husstande på Sydhannæs for at få så mange som 
muligt som medlemmer af foreningen, og dermed 
genopvække interessen. Vi har endvidere planlagt en del 
arrangementer. 

Vi håber på en god fremtid for Lokalhistorisk 
Foreningen for Sydhannæs. 

Ejlif Bruun. 
 
Kilde: Historisk Årbog for Thy og Vester Hanherred 1988, side 120). 


